

Sted: Klubhuset

Kl 19:00

Deltagere:

Peter Blach

Leif Vang

Jørgen Kærsgaard

Ole Moeslund

Jesper Bak (ref.)

Fraværende:

Per Vig

Punkter til dagsorden.

1. Referat fra sidste møde.
2. Sct. Hans.
3. Søsætning.
4. Ny bro status..
5. Samarbejde med kommunen.
6. Investeringer i nærmeste fremtid.
7. Evt.

1. Referat godkendt.
2. Sct. Hans: Peter har talt med Kaj Lykke ang. samarbejde med borgerforeningen. Der tages en dialog med borgerforeningen med henblik på et fælles arrangement, med fælles bål sydvest for stejlepladsen, da vi mangler interne ressourcer i sejlklubben til Sct. Hans i år.
3. Søsætning: 27/4 kranen er bestilt og er klar kl. 08:00, Jørgen følger op på forplejning.
4. Ny rødvinbro status: Der mangler enkelte skruer og montage af fortøjningsbeslag. Vi har haft nogle gode arbejdsdage, der har været god opbakning og det har været hyggeligt. Der laves en "indvielse" af rødvinbroen, i forbindelse med søsætning.
5. Peter kontakter kommunen ang. det årlige samarbejds møde vedr. havnen.
6. Investeringer i nærmeste fremtid: Der installeres håndtørre på toiletterne her i foråret, Jørgen indkøber. Leif indkøber nye borde og bænkesæt.
7. Per undersøger status på klubbens målerbreve hos DS.